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Zápis ze 49. řádného jednání výkonného výboru České asociace stolního tenisu 
 

Datum 13. 5. 2014, 13:00 hod, Strahov 
Přítomni: 
Z. Špaček – předseda VV, N. Endal, J. Brothánek, P. Bohumský – místopředsedové VV, 
 
 

VV projednal: 

 

1) Přípravu Konference ČAST dne 7.6.2014, zejména program, jednací řád Konference a návrh na 
počet delegátů s hlasem rozhodujícím na konferenci v příštím roce. Dále projednal podklady 
pro změny v Soutěžním, Přestupním a Registračním řádu 

2) Rozhodnutí MŠMT o dotačních programech I.,II.,IV. a V. pro ČAST. Peníze by měly přispány na 
účet ČAST do konce měsíce května.  

3) Zprávu Z. Špačka z Pléna ČOV ze dne 24.4.2014. Na plénu byly představeny všechny fungující 
komise ČOV a byla podána informace o budoucím čerpání finančních prostředků pro 
jednotlivé svazy z loterijních společností.   

4) Účast české reprezentace na MS družstev mužů a žen v Tokiu. Sportovní hodnocení provede 
VV až po předání hodnocení obou trenérů. Projednal i závěry obou kongresů, pořádaných na 
tomto mistrovství, ETTU a ITTF. Hlavními tématem na Kongresu ETTU byl rozvojový program 
hráčů do 21 let a budoucí podoba mistrovství Evropy dospělých. Na Kongresu ITTF potom 
odstoupení A.Sharary z funkce předsedy ITTF, představení příštího MS v Číně a LOH v Brazílii a 
příjetí nových 2 členských Asociací. V současné době má ITTF již 220 členů (1. až 2. místo ze 
všech sportovních organizací). Obou Kongresů se zúčastnili Z.Špaček a N.Endal (v kongresu 
ETTU jako víceprezident).   

5) Zprávu Z. Špačka z Konference Vysočina, které se osobně zúčastnil. Konference byla volební, 
předsedou se stal opět p.Vachtveidl.    

6) Zprávu Z. Špačka z Konference Zlínského kraje, které se zúčastnil za VV K. Chyba. Konference 
se konala v průběhu MS v Tokiu. 

7) Zprávu J. Brothánka o průběhu kontroly NKÚ na ČAST. Kontrole byla předána podstatná část 
požadované dokumentace, další doplnění podle požadavků NKÚ. 

8) Zprávu J.Brothánka o kontrole DR ČAST, která se týká hospodaření RCM Havířov a RCM Praha, 
DR již obdržela požadované podklady. 

9) Účast zástupců VV na Konferencích krajů. 

10) Zprávu J.Brothánka z Konference ČUSu v Nymburce dne 26.4.2014. Nejdůlejžitějšími body 
byla volba nového člena VV (za zesnulého Z.Hrubého) – zvolen byl F.Hobza. Dále byli zvoleni 
dva noví členové revizní komise. Konference řešila i dluhy ČUSu, zejména dluh 180 mil. vůči 
Sdružení sportovních svazů. Směna majetku s magistrátem v Praze Strahově. Získání dotací 
z EU. Prodej Staromísečné a Novomísečné boudy v Krkonoších. 
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11) Zprávu Z. Špačka z MČR starších žáků v Hluku. Hodnotil pozitivně zavedení funkci ,,Competitor 
manager“ a celkovou organizaci mistrovství. 

12) Možnost nákupu většího množství knihy ,,Devadesátka stolního tenisu v Čechách, na Moravě 
a Slovensku“ , a tím podpořit jejího vydavatele.  

13) Informaci P. Bohumského o tom, že Roman Klecker úspěšně vykonal písemnou zkoušku AUT 
při MS v Tokiu. Tím jmenovaný učinil významný krok stát se 1. českým rozhodčím s kvalifikací 
Blue Badge. 

14) Informaci N. Endala a Z. Špačka ohledně situace o dostupnosti a kvalitě nových plastových 
míčků. Informaci na stejné téma z jednání s firmou Joola. Vše z MS v Tokiu. Výsledek jednání : 
zatím špatná kvalita a nejasnost dostupnosti.   

15) Opětovný dopis p. M. Pluhaře ohledně nesprávného vypsání termínu volební Konference 
kraje Vysočina. VV doporučuje pisateli obrátit se na Arbitrážní komisi. 

16) Kritéria Reprezentačních center ČAST včetně RCM a SCM pro následující dva roky. 

17) Případ nesehrání utkání 3.ligy skupiny E : Rožnov p.Radhoštěm a KST Slezan Opava. 

 

VV schválil: 

1) Směrnici č.4/2014 ke stanovení náhrad rozhodčích 

2) Účast J. Brothánka a Z. Špačka na zasedání DR dne 28.5.2014.  

3) Pokutu pro reprezentantku R. Šrbíkovou ve výši 5 tis.CZK za diskvalifikaci na MS v Tokiu. 

Důvodem bylo její nevhodné chování za zápasu s Ukrajinou.  

4) A revokuje své rozhodnutí ze zasedaní VV dne 8.1.2014 o použití plastových míčků v soutěžích 

řízených ČAST, a to vzhledem k novým informacím o jejich dostupnosti. Použití míčků bude 

určeno rozpisem příslušné soutěže. 

5) Účast zástupců VV na Konferencích krajských svazů : Královéhradecký (14.6.) – P. Bohumský, 

Praha (10.6.) – Z. Špaček, Jihomoravský (11.6.) – N. Endal, MSST (14.6.) – N. Endal, Ústecký 

(10.6.) – J. Brothánek.  

6) Preferenci organizace ME v budoucích letech na základě požadavku vedení ETTU : ME 

dospělých každý rok, střídání ME družstev a ME jednotlivců, bez kvalifikace na soutěž družstev 

a pro všechny Asociace. Soutěž jednotlivců pro všechny tři kategorie : singl, debl i mix. 

7) A rozhodl, že případ nesehrání utkání 3.ligy skupiny E mezi Rožnovem p. Radhoštěm a KST 

Robot Slezan Opava se bude řešit dle článku 615.02 v 1. instanci Disciplinárního řádu.  

8) Zavedení aktivního registrovaného hráče (hraje-li soutěže, registrace na 1 rok) a 

registrovaného hráče (neaktivní člen, registrace na 5 let) do registru ČAST. 

9) Podporu pro neaktivní – ostatní členy, která bude vyplacena na základě odvodu evidenčních 

poplatků do rozpočtu ČAST.  
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10) Dle podkladů návrh na změny v Soutěžním,  Přestupním a Registračním řadu dle doporučení 

odborné komise z jednání ze dne 1.5.2014 pro Konferenci ČAST 7.6.2014. 

11) Na Konferenci ČAST dne 7.6.2014, pozvánku, návrh jednacího řádu a návrh na počet delegátů 

s hlasem rozhodujícím na Konferenci ČAST v roce 2015. 

12) Kritéria Reprezentačních center ČAST včetně RCM a SCM pro následující dva roky. 

 

VV neschválil :  

1) Žádost TJ Spartak Hluk o prominutí poplatku za převod soutěží. 

 

VV uložil: 

1) Z. Špačkovi: Zaslat vyjádření VV k organizaci budoucích ME dospělých na sekretariát  ETTU. 
      T: 15. 5. 2014 
 
2) P. Bohumskému: Zajistit zveřejnění směrnice č.4/2014 ke stanovení náhrad rozhodčím. 

T : 25. 5. 2014 
 
3) Z. Špačkovi: Zajistit rozeslání pozvánky, jednacího řádu na Konferenci ČAST dne 7.6.2014. 

T: vše do 15. 5. 2014 
 
4)   P. Bohumskému: Připravit změny v Soutěžním, Přestupním a Registračním řádu na Konferenci  

  ČAST dle podkladů schválených VV a zajistit jejich distribuci delegátům Konference ČAST. 
       T: 25. 5. 2014   
 

5) J. Brothánkovi: Vyzvat dotčená družstva z nesehraného utkání 3.ligy skupiny E, aby se písemně 

vyjádřila k disciplinárnímu řízení dle článku 616.06 v termínu do 31.5.2014.                                                                                                                             

          T: 16. 5. 2014  

 

Úkoly z minulého zasedání VV: 

Všechny úkoly byly splněny.   
 

Jednání ukončeno 13. 5. 2014 v 18:30 hod. 

Příští zasedání VV: 4. 6. 2014 od 13 hodin v Praze na Strahově. 

 

Zapsal: Z. Špaček 
Schválili: J. Brothánek, N. Endal, P. Bohumský, Z. Špaček 


